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Abstract (en)
[origin: US4245737A] A vertical helical conveyor for conveying radioactive materials submerged in water to a discharge point above the surface
of the water. The conveyor is partially immersed in the water and consists of a helical fin fixed between an inner vertical shaft and an outer vertical
tube. Helical vibratory motion is applied to the inner shaft to convey the waste material upwardly through the water to a discharge port above the
surface of the water. A ferrule extends the lower end of the tube beyond the lower end of the shaft to define a space below the lower end of the
helical fin. A compressed air pipe is located inside the shaft and extends from a point above the surface of the water to a point just below the closed
end of the shaft into the space defined by the ferrule. Supplied to the upper end of the air pipe is compressed air of just sufficient pressure to form
and maintain in the space an air cushion in the form of a bubble.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un dispositif de transfert de matériaux immergés dans un liquide. Ce dispositif se caractérise en ce qu'il comporte un arbre
(6) solidaire d'une ailette hélicoïdale (8) et partiellement immergé dans le liquide, l'une des extrémités de l'ailette étant située au-dessus de la
surface libre du liquide, des moyens (10) pour transmettre à l'arbre un mouvement de va-et-vient hélicoïdal, placés au-dessus de la surface libre du
liquide, un tube (16) de même axe que l'arbre et rendu solidaire par sa paroi interne de l'ailette et, par son bord supérieur de l'arbre, une virole (24)
prolongeant le tube au-delà de l'extrémité inférieure de l'arbre, des moyens (20) pour amener lesdits matériaux dans la partie inférieure dudit tube,
des moyens (22) pour évacuer lesdits matériaux à la partie supérieure dudit tube, des moyens (26) pour alimenter en air comprimé l'espace interne
à ladite virole. Application au transfert de déchets radioactifs.

IPC 1-7
G21C 19/32; B65G 33/14; G21F 9/00

IPC 8 full level
B65G 27/02 (2006.01); G21F 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
G21F 9/00 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• US 3756372 A 19730904 - MERTENS J
• FR 2190696 A1 19740201 - CONSTANTIN E SA [FR]
• FR 1360220 A 19640508 - COMMISSARIAT ENERGIE ATOMIQUE

Designated contracting state (EPC)
BE DE GB

DOCDB simple family (publication)
EP 0007822 A1 19800206; EP 0007822 B1 19810826; DE 2960684 D1 19811119; FR 2432751 A1 19800229; FR 2432751 B1 19810206;
JP S557194 A 19800118; US 4245737 A 19810120

DOCDB simple family (application)
EP 79400425 A 19790626; DE 2960684 T 19790626; FR 7819623 A 19780630; JP 8153179 A 19790629; US 5029079 A 19790620

https://worldwide.espacenet.com/patent/search?q=pn%3DEP0007822A1?&section=Biblio&called_by=GPI
https://register.epo.org/application?number=EP79400425&lng=en&tab=main
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=G21C0019320000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=B65G0033140000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?version=20000101&symbol=G21F0009000000&priorityorder=yes&lang=en
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=B65G0027020000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://www.wipo.int/ipcpub/?level=a&lang=en&symbol=G21F0009000000&priorityorder=yes&refresh=page&version=20060101
http://worldwide.espacenet.com/classification?locale=en_EP#!/CPC=G21F9/00

